
 Protokół Nr 1/2016
posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 
w dniu 18 lutego 2016 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji Edukacji Rady Powiatu 

Nowosądeckiego.
3. Zapoznanie się z planem naboru do szkół na rok 2016/2017.
4. Zaopiniowanie  projektu uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie 

zmiany  uchwały  Nr  120/XII/15  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  20 
listopada 2015 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 
budżetu powiatu dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, 
placówek  niepublicznych  oraz  trybu  i  zakresu  kontroli  prawidłowości  ich 
pobrania i wykorzystania.

5. Zaopiniowanie  projektu uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie 
utworzenia Centrum Kształcenia Ustawicznego w Grybowie.

6. Zaopiniowanie  projektu uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie 
utworzenia Centrum Kształcenia Ustawicznego w Krynicy Zdroju.

7. Zaopiniowanie  projektu uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie 
utworzenia Centrum Kształcenia Ustawicznego w Łącku.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1.
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika otworzyła posiedzenie i przywitała wszystkich 
przybyłych.

W posiedzeniu uczestniczyło 10 członków Komisji oraz zaproszeni goście:
Marek PŁAWIAK       - Starosta Nowosądecki,
Antoni KOSZYK - Wicestarosta Nowosądecki;
Artur ROLA - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury 

  i Sportu;

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu.
Przewodnicząca  komisji przedstawiła  porządek  posiedzenia  i  poddała  go  pod 
głosowanie.

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty.

Ad. 2.
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie, po zapoznaniu się z 
jego treścią przez członków komisji, protokół Nr 11 z 8 grudnia br.
Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany. 

Ad. 3.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Artur Rola przedstawił plan naboru 
do szkół na rok 2016/2017.
Członek  komisji  Antoni  Poręba poruszył  problem,  ukazania  się  ulotki  w  której 
mowa  była  o  4  oddziałach  na  etapie  planowania  zaś  uchwałą  zarządu  Powiatu 
Nowosądeckiego tych oddziałów ma być 3. Zdaniem Pana Radnego powinno się 
dbać o to by szkoły były zapełnione.  Członek komisji Andrzej Gancarz uznał, że 
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dobrym rozwiązaniem byłoby wyrażenie zgody Zarządu na otwarcie o jeden oddział  
więcej niż realnie mogą być otwarte. 

Pan Starosta uważa, iż Dyrektorzy mają obowiązek walczenia o ucznia, i jeżeli będą 
chętni  to  otwarte  zostaną  dodatkowe  oddziały,  jednakże  bez  zgody  Zarządy 
Dyrektorzy  nie  powinni  sami  decydować  o  ilości  oddziałów  w  danej  jednostce 
oświatowej. 

Plan naboru stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.
Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Artur  Rola przedstawił  projekt 
uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany uchwały Nr 120/XII/15 
Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 20 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia trybu 
udzielania  i  rozliczania  dotacji  z  budżetu  powiatu  dla  szkół  niepublicznych  o 
uprawnieniach  szkół  publicznych,  placówek  niepublicznych  oraz  trybu  i  zakresu 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

Do  przyjętej  przez  Radę  Powiatu  Nowosądeckiego  w  dniu  20  listopada  2015  r. 
uchwały Nr 120/XII/15 w sprawie ustalenia trybu udzielania i  rozliczania dotacji  z 
budżetu  powiatu  dla  szkół  niepublicznych  o  uprawnieniach  szkół  publicznych, 
placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania,  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  wniosła  zastrzeżenia  i  stwierdziła 
nieważność w/w uchwały w części obejmującej postanowienia załącznika Nr 3 i Nr 5 
w zakresie słów „Za osobę korzystającą w danym dniu należy uznać osobę, która w 
tym dniu skorzystała  z noclegu".  Ponadto został  doprecyzowany zapis w sprawie 
dotacji  dla  niepublicznych  szkół  ponadgimnazjalnych  na  kwalifikacyjne  kursy 
zawodowe, gdyż dotacja ta nie podlega rozliczeniu i kontroli prawidłowości pobrania i 
wykorzystania.

Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
Przy obecnych 10 radnych: 
Wynik głosowania: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.

Ad. 5/6/7.
Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Artur  Rola przedstawił  projekt 
uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Grybowie wraz z autopoprawką. 
Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Artur  Rola przedstawił  projekt 
uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Krynicy Zdroju wraz z autopoprawką.
Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Artur  Rola przedstawił  projekt 
uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Łącku wraz z autopoprawką.

Z  dniem  1  września  2016  r.  tworzy  się  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w 
Grybowie,  zwane  dalej  „Centrum”.  Centrum  włącza  się  do  Zespołu  Szkół 
Zawodowych im Stanisława Staszica, mającego siedzibę w Grybowie przy ul. Armii 
Krajowej 19. 
Celem  utworzenia  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  jest  uzupełnienie  i 
wzbogacenie  dotychczasowej  oferty  edukacyjnej  Zespołu  Szkół  Zawodowych  w 
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Grybowie oraz umożliwienie skorzystania ze środków finansowych pochodzących z 
Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020. Centrum kształcenia 
ustawicznego to  placówka  publiczna,  w której  może być  prowadzone kształcenie 
ustawiczne. 
Centrum będzie prowadzić działalność statutową z wykorzystaniem mienia Zespołu 
Szkół  Zawodowych  w  Grybowie,  który  dysponuje  odpowiednimi  pomieszczeniami 
dydaktycznymi  umożliwiającymi  prowadzenie zajęć, wyposażone jest w niezbędny 
sprzęt  i  pomoce  dydaktyczne,  posiada  również  wykwalifikowaną  kadrę 
pedagogiczną.  Włączenie  placówki  do  Zespołu  jest  uzasadnione  zarówno  ze 
względów organizacyjnych, jak i finansowych, pozwoli to na pozostawieniu kosztów 
administracyjnych na dotychczasowym poziomie. 
Warunkiem utworzenia ww. placówki, zgodnie z art. 58 ustawy o systemie oświaty,  
jest  podjęcie  przez  Radę  Powiatu  stosownej  uchwały,  podpisanie  aktu 
założycielskiego i nadanie pierwszego statutu.

Z dniem 1 września 2016 r. tworzy się Centrum Kształcenia Ustawicznego w Krynicy 
Zdroju,  zwane  dalej  „Centrum”.  Centrum  włącza  się  do  Zespołu  Szkół 
Ponadgimnazjalnym im. Jana Pawła II, mającego siedzibę w Krynicy Zdroju przy ul. 
Nadbrzeżnej 3. 
Celem  utworzenia  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  jest  uzupełnienie  i 
wzbogacenie dotychczasowej oferty edukacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
w  Krynicy  Zdroju  oraz  umożliwienie  skorzystania  ze  środków  finansowych 
pochodzących  z  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  na  lata  2014  –  2020. 
Centrum  kształcenia  ustawicznego  to  placówka  publiczna,  w  której  może  być 
prowadzone kształcenie ustawiczne. 
Centrum będzie prowadzić działalność statutową z wykorzystaniem mienia Zespołu 
Szkół  Ponadgimnazjalnych  w  Krynicy  Zdroju,  który  dysponuje  odpowiednimi 
pomieszczeniami  dydaktycznymi  umożliwiającymi  prowadzenie zajęć,  wyposażone 
jest w niezbędny sprzęt i  pomoce dydaktyczne,  posiada również wykwalifikowaną 
kadrę pedagogiczną. Włączenie placówki do Zespołu jest uzasadnione zarówno ze 
względów organizacyjnych, jak i finansowych, pozwoli to na pozostawieniu kosztów 
administracyjnych na dotychczasowym poziomie.

Z dniem 1 września 2016 r. tworzy się Centrum Kształcenia Ustawicznego w Łącku, 
zwane  dalej  „Centrum”.  Centrum  włącza  się  do  Zespołu  Szkół  im.  Św.  Kingi, 
mającego siedzibę pod adresem Łącko 26. 
Celem  utworzenia  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  jest  uzupełnienie  i 
wzbogacenie  dotychczasowej  oferty  edukacyjnej  Zespołu  Szkół  w  Łącku  oraz 
umożliwienie skorzystania ze środków finansowych pochodzących z Regionalnego 
Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020. Centrum kształcenia ustawicznego to 
placówka publiczna, w której może być prowadzone kształcenie ustawiczne. 
Centrum będzie prowadzić działalność statutową z wykorzystaniem mienia Zespołu 
Szkół  w  Łącku,  który  dysponuje  odpowiednimi  pomieszczeniami  dydaktycznymi 
umożliwiającymi prowadzenie zajęć, wyposażone jest w niezbędny sprzęt i pomoce 
dydaktyczne,  posiada  również  wykwalifikowaną  kadrę  pedagogiczną.  Włączenie 
placówki do Zespołu jest uzasadnione zarówno ze względów organizacyjnych, jak i 
finansowych,  pozwoli  to  na  pozostawieniu  kosztów  administracyjnych  na 
dotychczasowym poziomie.

Członkowie komisji  zwrócili uwagę, aby nie doszło do sytuacji, że osoby mają po 
dwie pensje, lecz by osoby na stanowisko kierownika powoływane były z konkursu. Z 
projektu  są  pieniądze  na  zarządzanie  w  związku  z  powyższym  w  szkołach  nie 
powinno być koordynatorów, którzy winni wywodzić się spoza kadry. Ponadto z-ca 
jednostki powinien kierować zespołem. 
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Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekty uchwał Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia Ustawicznego 
w Grybowie, w Krynicy-Zdroju i w Łącku.

Projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane. 
Przy obecnych 10 radnych: 
Wynik głosowania: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.

Ad. 8.
Członek  komisji  Ryszard  Poradowski  zasygnalizował,  aby  zrobić  spotkanie  z 
dyrektorami szkół gimnazjalnych celem zapoznania się z ofertą szkół powiatowych. 
Członek komisji Roman Potoniec  wspomniał, iż dział promocji Starostwa mógłby 
opracować ofertę zbiorczą wszystkich jednostek oświatowych Powiatu.
Zdaniem  Wiceprzewodniczącego komisji  Wiesława Pióry powinno wykorzystać 
się  potencjał  doradców  zawodowych  PUP  dla  Powiatu  Nowosądeckiego,  którzy 
chodziliby do szkół. 
Członek  komisji  Andrzej  Gancarz zwrócił  się  z  pytaniem w jaki  sposób  szkoła 
gimnazjalna może udostępnić dane o uczniu szkole ponadgimnazjalnej. 

Ad. 9.
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika podziękowała zebranym 
za przybycie i zamknęła posiedzenie.

Przewodnicząca
       Komisji Edukacji RPN

                Zofia NIKA

Protokołowała: Anna Walczak 
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